

Dear stc Shareholders,

Notification of the businesses and contracts in which the Members of the Board of Directors have a direct or indirect interest with the company for the year ending December 31, 2021

In reference to Article 71 of the Companies Law issued by the Ministry of Commerce, which stipulated that "Any Member of the Board of Directors should not have any direct or indirect interest in the transactions and contracts that are carried out for the account of the company, except with authorization from the Ordinary General Assembly, according to the regulations enacted by the competent authorities, and should notify the Board of Directors on any direct or indirect interest in the transactions and contracts that are carried out for the account of the company."

Therefore, we would like to inform stc Shareholders on the transactions and contracts where stc Board Member(s) will have a direct or indirect interest, and stc is seeking to obtain the General Assembly authorization on:

Voting on transactions and contracts between stc and Wala'a Cooperative Insurance Co. (Walaa). The transactions and contracts have an indirect interest for Mr. Jameel A. Al-Mulhem, a Member of the Boards of Directors of stc and Walaa. The disclosed indirect interest is regarding the agreement with Walaa, which includes signing a supplementary contract to provide stc with insurance coverage for six years starting 10/12/2021 for an amount of S.R. 19.3 million and as part of the ordinary businesses that have offered no preferential advantages.

السادة مساهمي شركة الاتصالات السعودية،،،،الكرام تبليغ عن الأعمال والعقود التي لأعضاء مجلس الإدارة مصلحة مباشرة أو غير مباشرة فيها مع شركة الاتصالات السعودية (الشركة) للسنة المنتهية في ٣١ ديسمبر ٢٠٢١م

إشارة إلى متطلبات المادة (٧١) من نظام الشركات، التي تنص على "لا يجوز أن يكون لعضو مجلس الإدارة أي مصلحة مباشرة أو غير مباشرة في الأعمال والعقود التي تتم لحساب الشركة إلا بترخيص من الجمعية العامة العادية، ووفقاً للضوابط التي تضعها الجهة المختصة، وعلى عضو مجلس الإدارة أن يبلغ المجلس بما له من مصلحة مباشرة أو غير مباشرة في الأعمال والعقود التي تتم لحساب الشركة".

عليه نود إبلاغكم بالتعاملات والعقود التي ستكون لأعضاء مجلس الإدارة مصلحة مباشرة أو غير مباشرة فيها، التي تسعى الشركة للحصول على ترخيص من الجمعية العامة عليها وهي على النحو التالي:

التصويت على الأعمال والعقود التي تمت بين الشركة وشركة ولاء للتأمين التعاوني، التي لعضو مجلس الإدارة الأستاذ/ جميل بن عبدالله الملحم، مصلحة غير مباشرة فيها، باعتباره عضو في مجلس إدارة الشركة وعضو في مجلس إدارة الشركة وعضو في مجلس إدارة الشركة ولاء للتأمين التعاوني، وهي عبارة عن اتفاقية توقيع عقد إلحاقي لتقديم تغطية تأمينية لمدة ست سنوات ميلادية اعتباراً من تاريخ ٢٠٢١/١٢/١٠م، ذلك ضمن سياق الأعمال الاعتيادية ولم تمنح أي مزايا تفضيلية، بمبلغ ١٩٣٩مليون ريال سعودي.

وتقبلوا وافر التحية والتقدير.

Yours faithfully.

رئيس مجلس الإدارة

محمد بن خالد العبدالله الفيصل

Chairman, Board of Directors
Mohammed K. A. AlFaisal

شركة إرنست ويونخ للخدمات الهنيية (مهنية ذات مسؤولية محدودة) الغراض تعريفية فقط YING STORIGE PURPOSES ONLY

Ernst & Young Professional Services
(Professional LLC)